
Egebjergklubben Generalforsamling 14/3 2024  20:30,  Agernhaven 8, Fælleshuset

Tilstede var 22 medlemmer fra grundejerforeningerne.

1. Valg af dirigent, foreslået Rasmus Winston, og han blev enstemmigt valgt.
Dirigent konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indkaldt og beslutningsdygtig (annonceret i Egebjergbladet, 
der udkom 14 dage forinden).

2) Formandens beretning (se separat side)
Formandens opgaver er fordelt på flere i bestyrelsen, så udover Daniel, er der et afsnit af Kristine og Marie.
En tak til fælleshuset for godt samarbejde, og tillykke med den nye bestyrelse der blev valgt i fælleshusets 
generalforsamling kort forinden.
Kristine:  Vi har i de foreløbende år haft de klassiske arrangementer med fastelavn, Skt Hans , Banko og 
familiespisning, samt nyt med  foredrag og live streaming. Derudover en bestyrelsesmiddag sammen med 
fælleshuset.
Marie er kontaktperson til bladet og berettede om bladet i det forgange år med tak til vores nye redaktør Rie.

3) Regnskab 2023
Kasseren fremlagde regnskab. 
Tilskud til bladet fra grundejerforeninger er nu 25kr per parcel (sat op i 2023).
Der udkom fem blade i 2023 og udgifter og indtægter til bladet balancerede.
Samlet for Egebjergklubben var der et overskud for 2023

Der var en kommentar til teksten ”fællesvirkets grundejerforeninger ” der er misvisende. ”Fællesvirket” er fælles 
for boligforeninger og ejerforeninger mv. i bykvarteret.
Birger kommenterede at det var godt med et fælles blad til hele Egebjerg.

Regnskabet blev vedtaget med akklamation.

4. Indkomne forslag: Ingen

5. budget 2024
Tilpasset til 2023 regnskab. Der er budgetteret med 5 blade i 2024.

Budget vedtaget med akklamation

6. valg 
I bestyrelsen er fire på valg for 2 år: Frank Damgaard, Birgitte Skottfelt, Marie Sørensen og Kristine Skårhøj 
Alle valgt med akklamation
Til suppleant for 1 år er Nina Caspersen og Lauge Kellermann villige til genvalg, og de blev valgt med 
akklamation.

7 evt.
Der var flere der syntes at de streamede offentlige foredrag i naturvidenskab fra Aarhus Universitet var rigtig godt.
Det var et forsøg i februar, og det er 6 tirsdage hver semester, så det skal også lige tilpasses kalenderen med 
fælleshuset. Svend fra fælleshuset nævnte at Egebjergklubben normalt kun har torsdage.
Bestyrelse: Vi kunne godt ønske flere aftener med nye tiltag, så hvis der er nogen med gode ideer til en aften er de
velkomne.
Frank:  Nye arrangementer kan startes hvis der er nogle aktive der vil stå for det.

Dirigent takker for god ro og orden og formanden afsluttede mødet.

_________________________________         _____________________________
Rasmus Winston, dirigent Daniel Ravnsgaard, formand

_____________________________
Frank Damgaard, referent


